
Referat af BID møde d. 10/2-2025 i Nr. Nebel  
 

Loka%on: Sparekassen Nr. Nebel 

Tak for et godt BID møde 

 

EMNE: BESKRIVELSE: 
 

ANSVARLIG: 

Velkomst Mikkel Niess bød velkommen og der var en kort 
præsenta%onsrunde. 
 
 

 

Status i detailhandlen 
på landsplan 
v/Mikkel 

December har været ok, dog ikke med stor vækst mange 
steder. Spisestederne har haft en god måned. Januar er startet 
stille. 
I de store byer er de ramt af bu%ks lukninger, hvorimod mindre 
byer som OHerup og Løgumkloster oplever at der åbner 
bu%kker. Det er en udvikling vi ikke har set før 
 

 

Status hos jer? - 
 

 

 AkCviteter:  
Auto-camperplads 
 

Gruppen arbejder videre med det. Vi hører mere når der er 
nyt. 
 

 

Modtagelse af nye 
ClflyJere 

Borgerforeningen arbejder på at gøre noget for de nye 
tilflyttere. Der arbejdes på en brunch for nye tilflyttere.  
Vi hører mere om det på næste møde. 
 

 

Byen, gaden, 
områder. 

Udeområder: 
Kan vi gøre byen mere spændende ved at lave områder hvor 
de besøgende kan sidde og slappe af med en kop kaffe, et spil 
osv.  
Handlen taler sammen om at sæHe møbler ud sam%dig, og evt. 
på sigt ens møbler. 
 
NeHo området kunne også bruges, vi skal have fat i bestyreren, 
den bold var der ingen der greb. Så vi lader den ligge. 
 
 
Parkering: 
Der mangler henvisnings skilte %l p-pladser og legepladser. 
P-pladser %l autocampere. Evt. ved banegården. 
Kan vi lave nogen skilte: 
Der mangler en Cykelparkerings plads. 
Gruppe: Lasse og? 
Vi prøver at få en fra vej og park på besøg. (Mikkel) 

 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Lasse post, 
Axel. Kirsten 
og Vagn. 
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Ved anlægget: 
Renoverer scenen Mikkel få kommunen Cl at kontakte Lasse. 
Kunne vi gøre mere for at området bliver brugt? 
Det er kommunen som ejer det. 
Der kunne lave en port ind %l området. Kulturhuset og 
biblioteket kunne tænkes ind. 
Ak%vitet, som at mødes og spise sammen, spille osv. kan 
tænkes ind. 
Der blev nedsat en arbejdsgruppe: 
Lasse post, Axel. Kirsten og Vagn. 
 
 
Trylleskoven:  
Hvad er status med det? 
Der kunne godt sæHes et bordebænkesæt op ved søen. 
Hvem ejer trylleskoven? Mikkel undersøger. 
Den er meget sumpet. Der kunne evt. laves broer osv. 
Kommunen. 
 

 
 
 

Vinsmagning i byen Det bliver den 9. maj. 
 
Der er lavet en invitation, nu skal vi bare have så mange 
butikker som muligt med. 
 
 

Gruppe: 
Michael, Lone 

Shelters i udkanten af 
byen 

Mulige placeringer: 
Gruppen har fundet steder, og undersøger nu fonde og lignede 
til finansiering. 
 
 

Rasmus og 
Birger 

Blomsterkummer 
vedligehold 
 

Gruppen gør et stort stykke arbejde, som kommunen helt 
sikkert værdsætter. De kunne måske få donere 
arbejdsredskaber fra kommunen. Det har de fået i 
Løgumkloster. 
 

 

Ny lokal avis Det går super godt, og det forventes at der kommer den første 
”avis” i starten af april. 
Gruppe: Mette, Søren, Bente, Kari, Morten, Annemette og 
Kirsten. 
 
Den er næsten klar 😊 
 
Måske en historie for Tv-Syd Mikkel kontakter dem. 
 
Første udgave kommer i april. 
 
Der laves 1000 eksemplarer. 
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Den bliver delt ud af frivillige. 
Der er aftaler med de omkringliggende byer om at de kommer 
derud og ligge. 
 

Siddepladser i byen. 
 
 

Handlen taler sammen om at lave noget. 
Der kunne også aves noget ved Netto, vi skal have fat i 
bestyreren der var ikke nogen i mødet der tog opgaven. Så den 
lader vi ligge indtil videre. 
 

 

Påske 
 
 

Byen pyntes op. 
 

 

Velkommen Cl Nr. 
Nebel Skilt fire steder 
i byen 

Gruppen er kommet med et super godt forslag: 
Danmarks mindste storby. 
30+ special butikker 
3 spisesteder 
Supermarkeder 
Vi vil sætte banner/skilte op ved 5 indfaldsveje. 
 
 
Vi mangler et slogan: 
Her er de ting mødedeltagerne syntes kendetegner byen. 

• Mange fine butikker 
• Rigt foreningsliv 
• Ejerledet butikker 
• Specialbutikker 
• Gæstfrihed 
• Altid en gratis parkeringsplads. 
• Newlinfo.dk 

 
Mikkel vedhæfter forslag til slogan og branding. Vi prøver at 
sammensætte en branding gruppe på næste møde. 

Ole, Morten, 
Steen 
 

Cykelsti fra Nr. Nebel 
til Henne Kirkeby. 
  

Jan Nielsen Nr. Nebel og Max fra Henne Strand er på sagen. 
Der er valg så Max og Jan har lavet en plan om hvordan det 
kan komme på dagsordenen igen. 
 
Evt. skilte med vejen deles med cyklister og krydsende 
cyklister. Det arbejder de videre med. 
Kunne cykelstien være fra Stausø til Nr. Nebel? 
 
Gruppen arbejder videre med det. 
 

Jan og Max. 

Gennemgang af 
Kickoff 

Vi gennemgik resultaterne fra Kickoff og her er et par ting vi vil 
arbejde videre med: 
 
Turistinformation: 
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Evt. et skilt med turist info. Så turisterne kan se hvor de kan få 
hjælp. 
(Lone) 
 
Gavl maleri på bondegårdsgavlen: 
Mikkel og   
 

SoMe Hvem laver opslag om mødet? Det sæHer vi igang på næste 
møde. 
Hvem laver opslag om ak%viteter? Det sæHer vi igang på næste 
møde. 
 

 

Nyt fra 
- Handelsstands

-foreningen 
- Kommunen 

Nevl grisen kommer %l byen igen. 
 
23/8 Privatbanens 150 års jubilæum med stort arrangement 
med støHe fra kommunen. 
 

 

Evt. City info skærme i Brugsen må i gerne låne. 
 
Billeder af byens huse fra ”gamle dage” i byens vinduer. Vi 
inviterer en fra lokalarkivet med %l næste møde. 
 
Veste vist fra blomster gruppen. Klubhuset er klar og nymalet. 
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Næste møde  Næste møde er d. 6/3 kl. 18.00- 19.30 Ølbaren Bredgade 37. 
 
Dagsorden: 

• Velkomst 
• Status på landsplan og i Nr. Nebel 
• Gennemgang af igangsaHe %ltag bla. vinsmagning, 

henvisningsskilte, Velkommen %l Nr. Nebel, branding 
osv. 

• Nyt ideer? 
• Nyt fra div. Foreninger 
• Eventuelt. 

 

 

Møder 2025 6. marts kl. 18.00.19.30 Ølbaren 
9. april kl. 18-19.30 
19. maj 18-19.30 
16. juni 18.00.19.30 
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Referent:  

Mikkel Niess 

Konsulent 

BIDdanmark 

mikkel@biddanmark.dk 

+45 61208102 

mailto:mikkel@biddanmark.dk

